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Organisasjon 

Styret i Stoppen Sportsklubb: 

Styreleder:    Hans-Albert Huseby 

Nestleder:   Andreas Arentz 

Styremedlem:   Marianne Israelsen 

Styremedlem:   Sarbjit Shergill 

Styremedlem:   Lene Langseth 

Vara:     Representant fra Spa/Bra    

Ansatte: 

Trine Pettersen, Daglig leder (100%) 

Kristian Bye Andersen, Sportslig leder (100%) 

Lars Granaas, Utviklingsansvarlig (100%) 

Morten Hansen, Barneidretts- og samfunnsansvarlig (100%) 

Kjetil Bergh, Akademi leder og utviklingsansvarlig ungdom gutter (100%) 

Thomas Bakken, Utviklingsleder ungdom jenter og prosjektansvarlig for eldre prosjektet (100%)  

Nikolai Larsen Berg, Trener, samfunnsmedarbieder og keeperansvarlig (100%) 

Dennis Johnsen, trener (20% 01.01-28.02.22 og 50% 01.03-31.08.22) 

Sportslig utvalg:  

Lene Langseth (leder) 

Marius Meinseth (barnefotball, jenter og gutter) 

Kjetil Hodneland (barnefotball) 

Niklas Kvistad-Hollund (dommeransvarlig) 

Tommy Simonsen (ungdomsfotball) 

Stian Green (barn- og jentefotball) 

Kvalitetsklubb nivå 1 – pålagte verv: 

• Fair Play ansvarlig:   

o Nina Oldebråten 

• Dommeransvarlig: 

o Niklas Kvistad-Hollund 

• Politiattester ansvarlig:  

o Morten Hansen 

• Rekrutteringsansvarlig: 

o Morten Hansen 

• Sportslig ledelse: 

o Kristian Bye-Andersen 

o Lars Granaas 

 

• Trenerveileder:   

o Kristian Bye-Andersen 

• Fiksansvarlig: 

o Morten Hansen 

• Kvalitetsklubbansvarlig: 

o Trine Pettersen 
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Nøkkeltall for klubben 

Medlemstall 

 2022 2021 2020 2019 2018 

Medlemmer 1004 976 1009 963 906 

BIG aktive 325 294 253 273 268 

Ungdom aktive 264 307 283 315 274 

Senior aktive 202 142 160 123 126 

Totalt aktive 791 743 696 711 668 

      

 

Økonomi 

 2022 2021 2020 2019 2018 

Omsetning 12 435 292 10 101 659 7 827 075 8 795 047 8 114 027 

Budsjettert oms. 11 095 615 9 383 650 5 731 552 7 053 659 7 081 300 

Resultat etter 
fin.poster 526 267 544 995 452 205 178 190 45 622 

Budsjettert resultat 288 270 143 747 -       221 448 310 854 269 914 
 

Lagspåmeldinger i seriespill 

 2022 2021 2020 2019 

Gutte lag 6-12 år 29 27 14 14 

Jente lag 6-12 år 9 9 5 5 

3er mix lag 6 år   10 4 

Jenter ungdom 13-19 år 6 6 8 11 

Gutter ungdom 13-19 år 11 12 15 19 

Senior 6 7 6 8 

Totalt antall lag i serien 61 61 58 61 

 

Du kan lese mer om alle våre lag og se lagbilder her i Stoppenbladet 

Økonomi 

Klubben omsatte for kr 12 435 292,- i 2022 som er kr 1 339 677,- over budsjett. Budsjettet for 

2022 ble lagt opp etter et normalt år.   

 

Driftskostnadene endte på kr 11 935 359,- som er kr 1 128 014,- over budsjettert. 

 

Lagene sto for kr 1 221 288,- av omsetningen og kr 1 307 726,- av driftskostnadene. 

 

Resultatet totalt for klubben ga et overskudd på kr 499 933,- mot budsjettert overskudd på kr 

288 270,- som er kr 211 663,- bedre enn forventet før finansielle poster. 

 

https://bloccontent.blob.core.windows.net/files/200000195/1014/2023/1/13/Stoppenbladet-2022.pdf


3 

Pr 31.12.21 var balansen på kr 5 595 038,- hvor kr 4 587 216,- er bankinnskudd. Av dette utgjør 

lagskontoene kr 222 000,- og klubben sentralt kr 4 365 216,-. Likviditeten i klubben er god og 

har vært det gjennom hele året. Anleggsmidler utgjør kr 455 400,-,  

kundefordringer kr 72 644,- og andre kortsiktige fordringer kr 479 778,-. 

 

Hovedsakelig består klubbens inntekter av deltakeravgifter fra FFO, Akademi og fotballskoler 

med kr 3 863 483,-, Aktivitetsgebyrer med kr 1 454 261,-, Offentlige tilskudd med kr 902 504,-, 

andre tilskudd (søknader til stiftelser og fond) med kr 1 259 392,- og kioskinnteker med kr 1 033 

652,-. 

 

Det er ikke et mål i en idrettsklubb og gå med mest mulig overskudd pr år, men vi er nødt til å ta 

høyde for fremtidige rehabiliteringer og investeringer som medfører bruk av egenkapital. Målene 

som ligger der fremme er rehabilitering av 11er kunstgress, klubbhus, rehabilitering av 7er 

kunstgress og etablering av nye kunstgressbaner for å kunne vokse som klubb. 

 

Styrets aktivitet 

Det er i 2022 avholdt 10 ordinære styremøter. 

I tillegg er det gjennomført et stort antall møter i underutvalg knyttet til sport, drift, anlegg og 

arrangementer. 

Klubben driftes med en administrasjon hvor daglig leder har det daglige ansvaret for driften. 

Personalansvaret ligger i styret, men utøves i det daglige av daglig leder. 

Arbeidsbelastningen for de enkelte styremedlemmene er i utgangspunktet relativt liten, med 

unntak av de som har ekstra oppgaver som anleggsutvikling på Lier stadion og sportslig utvalg. 

Videreføring av prosjektet med å etablere nye kunstgressflater på Lier stadion er fortsatt på vent 

i påvente av at Lier kommune vil regulere hele området. Det er noen utfordringer i forhold til 

kvikkleire, men vi håper at dette skal være avklart i løpet av våren 2023. Regulering av området 

skal gi forutsigbarhet for dagens brukere og for bruk av området i fremtiden. Vi har dialog med 

kommunen og har signalisert at Stoppen SK har behov for mer plass utenfor Lier Stadion for å 

kunne fortsette å tilby aktivitet på dagens nivå, og samtidig videreutvikle klubben og tilbudet til 

barn og unge. Det blir jobbet med alternative arealer, men dette er utfordrende i forhold til å 

finne egnet areal samt å hensynta dyrket mark. 

2022 startet med noen restriksjoner i forhold til pandemien, men fra slutten av februar har det 

vært normal drift. Økonomisk gjør klubben opp regnskapet for 2022 med resultat over budsjett 

som blir beskrevet under økonomi. 

 

Nå når vi endelig kan legge pandemien bak oss og se frem mot normale driftsår vil styret 

berømme de ansatte for innsatsen og pågangsmotet som har vært igjennom pandemiperioden. 
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Styreleder har ordet 

Kjære venner av Stoppen Sportsklubb!  

Endelig er vi ferdige med Korona, og kan legge bak oss ett ganske normalt 

år. Selv om første del av året var litt preget av kohorter, avstand og 

smittevern har vi stort sett greid å gjennomføre de aktivitetene som har vært 

planlagt. Jeg vil igjen rette en stor takk til klubbens medarbeidere, trenere, 

spillere og foreldre for å ha gjennomført Korona tiden på en så god måte som 

vi har greid. 

Nå kan vi endelig planlegge ett år uten noen form for restriksjoner. 

Rekrutteringen til de yngste årskullene er veldig god, og det er allerede startet opp aktivitet for 

barna som begynner på skolen til høsten. Dette lover godt for fremtiden. Ungdomslagene våre 

har lagt bak seg en spennende sesong med morsomme kamper, treninger og ulike cuper. Hele 

klubben gleder seg også til et nytt kull inn i ungdomsfotballen.  

Målsetningen «flest mulig lengst mulig» er noe klubben har som overordnet visjon for alt vi gjør. 

Enten det er allidrettstilbud for de yngste, FFO, akademi, seniorer, fritidsklubb, mennesker med 

ulike utfordringer, skal dette ligge fast i klubbens sjel. Klubben skal strekke seg langt i å legge til 

rette for de som ønsker å være en del av klubben. Da skaper vi et godt samfunn for mange.  

Det er i skrivende stund syv ansatte i klubben som hver dag står på for å legge til rette for 

klubbens mange medlemmer. Vi er 67 lag fra barnefotballen og oppover til senior. Uten 

innsatsen fra klubbens ansatte, trenere og andre som stiller opp for klubben hadde ikke det vært 

mulig med den aktiviteten som vi har i dag. Tusen takk til alle. 

Året 2022 er frivillighetens år, og jeg vil oppfordre de som har barn eller ungdom i klubben til å 

engasjere seg i og rundt klubben. Det er viktig for barn og unge at foreldrene stiller opp og 

støtter opp om aktivitetene deres. Mottoet «flest mulig, lengst mulig» er kun mulig å leve opp til 

dersom foreldre og foresatte stiller opp. Dette gjelder enten det er å se på en kamp, kjøre på 

trening, ta en kioskvakt, eller på en eller annen måte bidra rundt lagene. Alle bidrag er viktige. 

Sportslig hilsen Styreleder Hans Albert Huseby 

Dagligleder har ordet 
 

Stoppen Sportsklubb er i stadig utvikling og vi stopper ikke. Visjonen vår 

«Flest mulig, lengst mulig» er noe vi tar på alvor og noe vi skal utvikle,  ikke 

bare inne fotballen.  

«Stoppen SK noe mer enn bare fotball» er et begrep som har blitt mer og mer 

aktuelt dette året og ligger under begrepet «Flest mulig».  Hva betyr det 

egentlig? Det betyr at vi som klubb skal ta et samfunnsansvar i lokalmiljøet 

utover det som er primæraktiviteten vår fotball. Hvorfor det? Skape et lokalmiljø hvor man 

etablerer samarbeid på tvers av skoler, idrett og kommune til det beste for barn og unge i 

lokalmiljøet. Dette er ikke noe nytt her i Norge. Konseptet Aktive lokalsamfunn er utbredt i 

mange kommuner og er utelukkende positivt. Vi i Stoppen SK har jobbet med dette på eget 

initiativ i det små over flere år, men i 2022 har AL fått sitt virkelige gjennombrudd. Jeg er 

skikkelig stolt av Stoppen SKs AL prosjekt og hva dette innebærer kan du lese mere om inne i 

bladet.  
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Det er en påstand om at uten frivilligheten stopper Norge og det er sant. Alle de timene som blir 

lagt ned av frivillige i Norge utgjør 142 000 årsverk (2020 tall).  2022 er frivillighetens år for å 

sette søkelys på, hedre og rekruttere flere frivillige. I kjølvannet av frivillighetens år har det 

dukket opp mange debatter og leserinnlegg om temaet. Ett av disse setter fokus på at «Alle må 

bidra» er like viktig som «Alle skal med» i idretten. Det er «noen» som må stå bak og dra i 

tråder for å få ting til å skje, planlegge tilbud, skaffe ledere og trenere, organisere treningstider, 

skaffe dommere, sjåfører og vaffelstekere, drifte anlegg og måke snø. Listen er lang. I tillegg 

påse at alle lover og regler pålagt av idretten selv og det offentlige blir overhold. I idretten har 

denne «noen» hvert ustabil og man har ikke vært i stand til å opprettholde den samme 

aktiviteten over tid da denne «noen» som regel har hatt alt for mange oppgaver og blitt utslitt 

etter hvert.  

Vi er så heldige at vi har kunnet bygge opp en klubb som har en stabil administrasjon som tar 

seg av de grunnleggende oppgavene når det gjelder klubbdrift og arrangement. Men Stoppen 

Sportsklubb er også så heldige og ha en stabil foreldremasse rundt spillerne i klubben. Disse 

legger ned utallige timer i løpet av et år som bidrar til at utøverne våre har trygge gode rammer 

rundt seg. Det er bevist gjennom mange år at de gruppene som har et stort engasjement blant 

foreldrene beholder også utøverne lenger «Lengst mulig» Vi ansatte i klubb har som oppgave å 

legge til rette for dere som jobber frivillige og det er en fryd å se alle disse engasjerte foreldrene 

som legger ned utallige timer rundt lagsaktivitetene, cuper og kioskvakter osv. 

Sammen er vi Stoppen Sportsklubb som er et godt sted å være!  

En stor takk til alle dere som bidrar!  

Daglig leder, Trine Pettersen 

Sportslig leder har ordet  

Mer enn en fotballklubb 

I februar i år lanserte vi Stoppenfondet. Fondet er på mange måter en strukturering og belysning 

av samfunnsarbeidet som klubben har drevet i mange år. Det var på tide å få frem all den 

viktige jobben Morten Hansen, som samfunnsansvarlig, har drevet med i årevis. Vi la også inn 

noen prosjekter vi gjennom årene har lekt med tanken på å sette i gang. Siden oppstarten har vi 

fått gjort veldig mye. Det meste vil dere kunne lese om i dette bladet. Vi er stolte av jobben som 

har blitt gjort, og veldig takknemlige for alle privatpersoner og bedrifter som har sponset fondet.  

Ansatte:  

Det har som vanlig vært et hektisk år for oss og det først når vi nå stopper litt opp og ser oss 

tilbake at vi ser hvor mye ulik aktivitet som klubben skaper i løpet av året. I en travel hverdag får 

vi sjelden satt oss ned og sugd på karamellen etter ett godt arrangement eller en god 

prestasjon. Oppfordrer derfor dere som er ansatte i klubben til å lese dette bladet fra perm til 

perm, og klappe dere selv på skulderen etterpå. Hva dere har fått gjort i løpet av året er utrolig 

imponerende. Dere har stått på både i med- og motgang.  

Sport:  

Det har skjedd mye spennende rundt det sportslige i år. A-lag herrer rykket opp. A-lag damer 

ble tredje beste laget i Buskerud. Bare Hønefoss og Strømsgodset Toppfotball er bedre.  

Tre tidligere Stoppen-spillere, og mangeårige FFO’ere. debuterte på G16 landslaget. Gratulerer 

til Andreas Wilhelmsen Fotland, Sondre Granaas og Fredrik Ardraa. Gratulerer også til Andrea 

Løken Karlsen og Ida Marie Kjeldsrud som ble tatt ut til landsdelssamling i våres.  
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J2008 vant b-sluttspillet i Norway cup og J17 vant kretsens pokal. Vi gratulerer. Jentefotballen 

på ungdomssiden i Stoppen er kanskje den største i Buskerud. På guttsiden har vi flere kull 

med over 50 spillere. Barnefotballen har aldri hatt flere spillere enn den har nå. Det gror godt i 

Stoppen SK.  

Frivilligheten:  

Jeg har hatt gleden av å være med på noen foreldremøter i løpet av året, og sett innsatsen som 

blir gjort rundt lagene og på dugnader. Frivilligheten i Stoppen gjør en fantastisk jobb. Hver uke 

er det mennesker som står på felt for ditt barn, svarer på henvendelser fra deg, sender ut 

informasjon til deg, organiserer aktivitet for ditt barn og tar vare på ditt barn. De tjenestene bør 

og skal vi som klubb og du som foresatte gjengjelde ved å ta vare på frivilligheten vår. Send en 

hyggelig melding i ny og ne. Det fortjener de.  

 

Tusen takk til alle dere som stiller opp for å gjøre Stoppen SK til en flott klubb å være i. 

Sportslig leder, Kristian Bye-Andersen 

Sportslig utvalg 

I 2023 har SU avholdt 3 møter.  
Hvordan jobber vi – og hva ønsker vi? 

Sammensetningen i utvalget sikrer at alle grupper i klubben har sin egen representant. I 

situasjoner der det er behov, stiller ansvarlig representant, sportslig leder og leder av utvalget 

opp i møter med de involverte. Saken drøftes og mulige løsninger vurderes. Deretter blir saken 

tatt med til sportslig utvalg i sin helhet som vurderer om foreslåtte løsninger er i tråd med 

sportsplan, verdier og visjon. På den måten bidrar sportslig utvalg til å opprettholde den 

kvaliteten vi ønsker Stoppen skal ha. For sportslig utvalg skal uttalelser og handling gjenspeile 

at vi jobber for visjonen – flest mulig, lengst mulig, og det er avgjørende for alt vi gjør.  

 

 

Barneidretten 
Mange fryktet at pandemien 

ville ødelegge for mange barn 

og unge i klubben. I Stoppen 

SK har frivilligheten virkelig 

stått på for å skape aktivitet for 

svært mange barn. Resultatet 

vårt etter pandemien er flere 

medlemmer, flere jenter og 

flere gutter, og flere trenere og 

ressurspersoner rundt 

gruppene. Vi har nå lag i alle årskull for både gutter og jenter, noe som er svært gledelig. Dette 

viser at fotballen favner om svært mange så lenge gruppene har trygge voksne som tar hvert 

enkelt barn på alvor. Fotball er en idrett som har utviklet seg mye de siste årene. Fotball er lek, 

fotball utvikler fin og grovmotorikken, og fotball er allsidig. Tiden da de yngste sto og slo 

pasninger til hverandre en hel trening er forbi, og heldigvis for det.   
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De siste par årene har siste års barnehagebarn begynt i klubben. Mange av disse driver en 

kombinasjon av allidrett og fotball. Mange frivillige ønsker å være med på å skape fine 

barnegrupper. Dette resulterer i at mange barn får både allidrett og fotball i løpet av en uke i sitt 

eget nærmiljø. Vi tror mange setter pris på dette. I et samfunn der valgfriheten er stor, man kan 

kjøpe de aktivitetene man ønsker seg, og foresatte er opptatt av det nabobarnet driver med, får 

mange barn nå muligheten til å ta del i en gruppe sammen med klassevenner og trygge, kjente 

voksne. Stoppen SK er sikker på at dette skaper varmere og rausere samfunn på sikt.   

I 2022 er det over 50 trenere innenfor barneidretten i klubben. Dette er et helt fantastisk tall. I 

tillegg til trenere er det mange som tar et frivillig verv som dugnadsansvarlig, lagleder eller 

tilrettelegger for sosiale aktiviteter. Vi vet at jo flere foresatte som bidrar rundt en gruppe, jo flere 

barn er engasjert lenger i idretten. Det blir viktig for dem når de ser foresatte hjelper til.   

 

Tusen takk til alle frivillige som bidrar til at barna får et aktivitetstilbud gjennom klubben hver 

uke. Takk til dere som organiserer cupturer, borte og hjemmekamper. Takk til dere som bidrar 

som kampverter og kioskvakter. Takk til dere som tar dere tid til en prat med klubben. Takk til 

dere som hjelper enkeltbarn til å få fotballsko, leggskinn og skyss til kamper. Uten dere hadde 

ikke dette fungert.   

Jeg gleder meg til neste år. Drømmen er å samle hele frivilligheten i barneidretten i klubben til et 

forum der vi kan møte hverandre. Dette er min målsetting på nyåret.   

 

Morten Hansen      

Ansvarlig barneidrett  

 

Ungdomsfotballen 

Barne- og ungdomsfotballens hovedmål er å gi så mange barn og ungdommer som mulig et godt 

fotballtilbud og gode fotballopplevelser. I Stoppen jobber vi med dette ved å gi spillerne trygge 

sosiale rammer, gode mestringsopplevelser, et differensiert treningstilbud og et jevnbyrdig 

kamptilbud. Alle skal få utfordringer og spille mye i kamper. Ungdomslagene har hatt en fin 

utvikling i løpet av høsten, med et godt sosialt fokus og et tilpasset nivå som gjør at alle har fått 

muligheten til å oppleve trivsel, glede, mestring og utvikling i løpet året. Det sosiale er en av de 

viktigste årsakene til at ungdommene er aktive i ungdomsidretten her i Stoppen. Gjennom 

idretten får ungdommene et miljø med venner i sentrum. Sammen kan de drive fysisk aktivitet, 

konkurrere og skape opplevelser sammen. Dette skaper en felles identitet, der ungdom har et 

fysisk treffpunkt med vennene sine. Dette er noe som er et stadig større behov i dagens 

samfunn.  

Frivilligheten i ungdomsfotballen gjør en formidabel jobb. Lagledere, trenere, sosialgrupper og 

andre foresatte bidrar hver uke til at svært mange ungdommer kan møte til aktivitet. Foreldre 

ser vi at har en viktig rolle rundt det å skape et helhetlig godt opplegg som ivaretar alle 

faktorene i vår ungdomsfotball og det er utrolig gøy å se aktiviteten som skapes både på og 

utenfor banen for alle våre ungdomsspillere her i klubben av foreldreapparatet.   

Allsidighet gir både høyere aktivitetsnivå og kan også gi overføringsverdi til fotballen. Samtidig 

mener vi vår idrett er allsidig i seg selv, og vi vet at mange vil spille fotball hele året. Det er derfor 

viktig at vi legger til rette for dette gjennom hele året. Noen av våre ungdomslag skal være med 
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på futsal i vinter. Her vil lagene få muligheten til å fortsette om å samarbeide om prestasjonen, 

og ha konkurranseaktivitet, også i en fase av sesongen der det normalt er mindre konkurranser 

for lagene. 

Dyktige og trygge trenere er avgjørende for kvaliteten på fotballaktiviteten. En trygg trener har 

fotballfaglig innsikt, forstår og leder etter fotballens felles verdigrunnlag og retningslinjer. Klubben 

skal sørge for at barn og ungdom blir møtt av trygge trenere. I Stoppen SK tilrettelegger vi for 

trenerkurs som gjør at vi har kompetente trenere som kan møte ungdommene med kunnskap om 

hvordan det er å være leder for en gruppe ungdommer som kan ivareta disse på en trygg og god 

måte. 

Vi gleder oss til et nytt år med Stoppen ungdomsfotball.  

 

Dommerne på Stoppen 
Året startet med dommerkurs for 2008 kullet. Rundt 80 

spillere var med på  kurs i det å dømme barnefotball. Nytt for 

året var at vi også skulle ta ansvar for 9er fotballen - 

12årsklassen, og måtte ordne dommere selv dit. Vi fortsatte 

samarbeidet om å ordne dommere til Stoppen, Spa/bra og 

Drammen strong. Vi startet året med å fylle opp mesteparten 

av kampene, Dommerne gjorde en kjempeinnsats og det ble 

gitt mye gode tilbakemeldinger!  Våren kom og vi fullførte 

Liungen cupene med glans og her leverte de ferske 

dommerne meget god kvalitet. Samtidig som dette merket vi 

at antall kamper og antall dommere skled skeivt ut, og året viste seg å bli vanskeligere med 

og få fylt opp antall dommere til kamper. Vi vil komme sterkere tilbake her og vil jobbe mot en 

bedre løsning på dette i året som kommer. Takk til alle dommere, lagledere og trenere som har 

bidratt til ett så godt år som mulig, og spesiell takk til dere som har tatt utfordringen med å 

dømme en kamp eller to.   

 

Når det gjelder våre eldre dommere så har Vilde Sølverud Larsen fortsatt med å dømme 

kamper i toppserien, og har avsluttet sesongen med storkampen Rosenborg - Brann i 

Toppserien topp fire Sluttspill. Per Oscar Grov Heiberg har hatt kamper i Obos og Toppserien 

hvor han var fjerdedommer i topp fire sluttspill mellom Rosenborg og Vålerenga. Elias Egenæs 

Melgård har hatt gleden av kamper i Norsk tipping ligaen, samt at han fikk avsluttet året med 

kvalik kamp til Toppserien mellom Øvrevoll Hosle og Avaldsnes. Klubben er veldig stolte av alle 

dommerne, og håper våre fremste dommere som dømmer høyt oppe er gode forbilder å strekke 

seg mot.   

Våre øvrige autoriserte dommere har levert en veldig god sesong i sine respektive nivåer.   

 

Vi har også fått nye tilskudd i 11er og 9er fotballen: Tom-Kristian Solli og Vegard Stokke, som 

begge leverte gode resultater under Liungenen cup i august og september.   

 

Niklas Kvistad-Hollund 
Dommeransvarlig i Stoppen SK 
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Kretsmesterskap, kretslag og talentleire 
 

Equinor talentleir  

Jenter 15 (07)  

Ida Marie Elmholdt Kjelsrud, Stoppen SK 

Jenter 14 (08) 

Andrea Løken Karlsen, Stoppen SK 

Avdelingsmestere: 

Gutter 13 

Jenter 17 – Kretsens Pokal 

Kretsmestere: 

FFU-tilrettelagt fotball 

Vi gratulerer!  

 

Kvalitetsklubb 
Stoppen Sportsklubb er en Kvalitetsklubb som er et konsept fra NFF som setter klubbdrift i 

system. Konseptet et under evaluering, endret konsept settes i vert ila 2023. I forbindelse med 

de nye endringene vil Stoppen gå igjennom sin dokumentasjon slik at vi tilfredsstiller kravene. 

 

Stoppen United 

Dette har vært en super sesong for gjengen fra Stoppen United. Flere nye tilvekster i laget, 

både gutter og jenter som har kommet fra Briskeby, og som er oppvokst her i kommunen. Vi har 

nå 20 spillere i laget, supert miljø, og god stemning, samt veldig godt oppmøte på treningene 

tirsdager på Hegg kunstgress. Vi har trent fra januar ute på Stoppen i vinter samt på Hegg skole 

fra vår/sommer. Et stort høydepunkt var egne Stoppen United- hettegensere eksklusivt til vårt 

lag, samt ikke minst kretsmester i ligaspillet etter meget solid og god innsats i kampene mot 

Asker, Strømsgodset og Åmot. Vi avsluttet sesongen med cup i MIF hallen der vi stilte med to 

7er lag. Stoppen 1 vant hele cupen og tok pokalen etter tre strake seiere, mens Stoppen 2 

hadde veldig god innsats med to uavgjort og ett tap. En super cup for gruppa å delta på samt 

avslutte sesongen med.  

 

Nå gjenstår det avslutning på klubbhuset med pizza og hygge før vi tar en pause frem til 

januar.   

Hilsen Håvard, Hans Olav og Aina, trenerteam Stoppen United.  
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Fra venstre øverst: Gaute, Gabrielle, Yohan, Tor Jørgen, Jonas, Markus, Paulos, Rolf Erik, 

Joakim. Fra venstre nederst; Tuva, Ahmed, Kai, Christian, Daniel, Abdi og Truls 

 

 

 

Satellitt og kretsaktiviteter 
Satellitt er første steg på Norges Fotballforbunds 

spillerutviklingsmodell, «Landslagsskolen». Dette er et 

spillerutviklingstiltak for de spillerne som har gjort seg fortjent til via 

egen klubb som trenere har nominert inn. Stoppen SK har med sitt 

gode klubbarbeid fått tildelt oppdraget med å gjennomføre satellitt-

aktivitet av NFF Buskerud i vår region, som en av NFF Buskeruds 5 satellitt-klubber for gutter. 

  

Satellitten gir spillerne en lokal referanse og påvirkningsarena, men er samtidig en 

kartleggingsarena inn mot kretslag som åpner nye muligheter til å innhente ytterligere 

referanser og muligheter for utvikling for spilleren. Kretslagsspillere har vi fått i 2008 og 2009-

klassen og 2010-modellene er nå fordelt på toppsatellitt som driftes av Mjøndalen, 

Strømsgodset og NFF Buskerud og satellitt Stoppen som driftes av Stoppen. Kjempemorsomt 

med 60-70 stk 11-14-åringer her på fredager gjennom hele vintersesongen. I 2023 skal 2011-

kullet inn i landslagsskolen.  
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Vi har spillere fra mange lokale omlandsklubber i vår satellitt. Svelvik, Sande-klubbene og 

klubbene her i Lier-regionen er representert. 

Trenere fra Stoppen og de tilhørende omlandsklubbene har tilbud om å delta som trenere på 

satellitt for å utfordre og utvikle seg videre som trenere. Fredagene her på Stoppen har blitt en 

herlig møteplass med en fantastisk sammensetning av motiverte spillere og trenere som lar seg 

inspirere av hverandre. 

  

Vi skal i tillegg til treningsøkter også gjennomføre kampaktivitet i vinter. Satellitt Stoppen ruller 

på videre. 

 

Liungen Cup 

Årets cup var nr 37 i rekken av Liungen 

cuper. Under koronaen erfarte vi at publikum 

var mer fornøyd med at vi delte opp cupen, 

da dette gjorde at det ble mindre kø og mer 

plass på anlegget. Derfor ble de også i år en 

delt opp cup. 3’er og 5’er -lagene spilte 

andre helg i juni og 7’er og 9’er spilte helgen 

etter. Ungdomscupen har vi dyttet over til 

høsten.  

Ungdomscupen ble ganske raskt fullbooket, 

med hele 77 lag. Eik-Tønsberg (G13), 

Stoppen SK (G14), Stoppen SK (G15), Lier (J13 og Skeid (J14-15) stakk av med seirene. Som 

vanlig hadde vi cupstudio hvor Christian Hellumsand var produsent, Mats Armando Skjelbred 

hadde regien og Jarle Schau var vår utmerkede programleder.  

Konkurransen på barnecuper har blitt meget hard, og flere konkurrerende klubber gir 

deltagerlagene gratis påmeldingsavgift. Påmeldingsavgiften er en viktig del av overskuddet man 

sitter igjen med etter en cup, så her er klubber i ferd med å ødelegge markedet. Likevel klarte vi 

å få inn 366 lag på de to barnecupene til sammen, noe som er tett opp mot rekord. Med noen få 

unntak var gjennomføringen av cupen meget bra. Stor takk til alle foreldre som bidro og til 

Marianne Martinez som hadde ansvaret for dugnader.  
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TELENOR EXTRA – FOTBALLFRITIDSORDNING FFO 
-Hjertet i klubben banker videre  

 

I 2022 er det 10 år siden vi startet opp med FFO. I løpet av den 

tiden har FFO blitt klubbens store stolthet med godt over 200 

aktive barn hver uke.   

Fokuset på FFO er at alle skal føle  

mestring, bli sett og få være med venner og venninner. Ett 

resultatet av at så mange fotballivrige barn møtes flere ganger i 

uka er at det også blir veldig mange gode fotballspillere ut av det. I år hadde vi tre tidligere FFO-

gutter på G16 landslaget. Andreas Fotland, Sondre Granaas og Fredrik Ardraa har alle hatt 

mange økter på FFO i oppveksten. Det samme har Andrea Løken Karlsen hatt som var med på 

landsdelssamling denne våren. Der var også Ida Marie Kjeldsrud som også var innom FFO i 

perioder da hun var yngre.  

 

Flere av instruktørene på FFO har minibusslappen og en sponsoravtale med LEARN gjør at vi 

har tilgang på minibuss slik at vi kan hente spillere på barneskoler i Lier og Drammen. Dette 

året har vi hatt spillere fra Bragernes, Egge, Gullaug, Hegg og Høvik på FFO. Når det er ansatte 

som henter spillerne blir det en trygg start for spesielt de yngste som er med hos oss. Der vi må 

ha taxi kommer ansatte til skoen og følger de yngste inn på taxien.  

 

På Lier stadion venter det brødmat og pålegg. For noen er dette kanskje høydepunktet på FFO. 

Det å smøre sin egen mat, med ferskt brød og variert utvalg av pålegg er populært. Av og til har 

vi også toast. Det skårer høyt på popularitetsskalaen.  

Fotballøktene er basert på at det skal være lystbetont og at man skal oppleve mestring. Veldig 

mye lek for de yngste, litt mer fotballspesifikt når de blir eldre. For 5.-7. blir det lagt opp til spill 

og turneringer, hvor de jobber med de ulike spillfasene i landslagsskolen. Enormt moro å få 

jobbe med og se utviklingen til disse unge spillerne uansett nivå.   

 (Bilde: Fotballtreneren) 

 

 

Fotballskoler 

Sommerstid er lik fotballskoletid i Stoppen SK. Ikke mindre enn seks ulike fotballskoler ble 

avholdt i løpet av sommeren. Jentecamp og fotballskole for jenter ble arrangert før 

sommerferien. I år, og også neste år, er sluttdatoen for Lierskolene litt uheldig da den kommer 

midt i uka. Det gjorde nok at antall påmeldte var litt lavere enn normalt. De som var til stede fikk 

en fin uke, hvor bla jentene på campen dro til ØHIL og spilte en kamp den siste dagen.  

I august var det sommerskole i samarbeid med kommunen. En gratis fotballskole som rundt 30 

spillere deltok på. Etter sommerskolen var det fotballskole ekstrauke, TINE fotballskole og 

fotballcamp. Nesten 600 påmeldt i løpet av sommeren er fine tall. Vi ser også at fotballskolene 

fører til økt rekruttering til lagene våre og til FFO.  
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Årets instruktører på Tine fotballskole 

 

Akademiet 

Stoppen SK Akademiet ønsker å gi spillerne et kvalitativt fotballtilbud sammen med andre 

fotballspillere med samme ambisjoner og motivasjon 2007-2012.   

Tilbudet gjelder for alle spillere i aktuelle årsklasser i Stoppen og alle andre klubber som har 

behov for ekstratilbud.  

I tillegg til fotballøkter tilbyr vi individuell oppfølging med spillersamtaler, ukeplanlegging, tilgang 

på fysioterapeut, systematisk fysisk treningsprogram.   

Deltagerne på Akademiet vil trene på nivået trenerne mener er riktig med tanke på utvikling. Det 

vil si at man ikke er låst til alder, men mer knyttet opp til biologisk alder, modenhet og 

ferdigheter.   

I akademiet tilbyr vi følgende:   

• Tre fotballaktiviteter ukentlig.   

• En morgenøkt styrke med fokus på 

prestasjonsfremmende og skadeforebyggende 

trening.   

• Eliteturneringer i inn- og 

utland Treningskamper  

• Tett oppfølging og belastningsstyring av 

trenere og fysioterapeut 

• Profilering på sosiale medier  

 

Ta kontakt hvis du lurer på noe: 

akademiet@stoppensk.no       2013/2014 gruppa 

 

mailto:akademiet@stoppensk.no
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Toppfotball på St Hallvard vgs i samarbeid med Stoppen SK 

Toppidrett valgfag er et valgfag 

på St-Hallvard som tilbyr to 

fotballøkter i uken med trenere fra 

Stoppen SK og representanter fra 

skolen. I år er disse personene 

Willy Gimmestad, Kjetil Bergh, 

Nicolai Berg.Willy er en erfaren 

trener med lang fartstid i både 

toppfotballen og lokalfotballen. 

Kjetil, Nicolai og Lars er trenere 

ansatt i Stoppen SK. Vi har aldri hatt et så stort søkerantall som i skoleåret 2022/23, dette håper 

vi viser at tilbudet er attraktivt og behovet for en slik skolelinje i Lier er nødvendig. 

Spillergruppen i år består av totalt 35 spillere fordelt på 29 gutter og 6 jenter. Dette gjør at vi har 

gode forutsetninger for et variert innhold i treningshverdagen. Det er flere klubber fra 

lokalfotballen som er representert gjennom elevene: Stoppen SK, MIF, SIF, Holmen, Asker FK, 

SIF kvinner, Amasone, ROS. Treningsfasilitetene våre er i hovedsak på Lier stadion og 

treningsstudio/gym i Reistad Arena, dette gir oss gode muligheter til å legge til rette for både 

fotballaktivitet og individuell tilrettelegging mtp treningstilpasning. 

St-Hallvard har et skolesamarbeid med West London College og vi hadde før sommeren besøk 

av 20 britiske elever/fotballspillere. Prioritet i dette samarbeidet er å dele erfaringer både i 

trenings og skolehverdag. I uke 44 setter 20 stk 2. og 3. klassinger seg på flyet til London for å 

få erfaringer fra skolehverdagen i England. 

Skal du gå studiespesialiserende eller idrettslinja på St-Hallvard, og har ambisjoner som 

fotballspiller, da er dette valgfaget for deg.  

Stoppendagen 

 
 

Foto: Kristin Berge, Lierposten 

 

Stoppendagen ble i år en braksuksess med over 600 besøkende.  
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Det var program fra 09.00 til 23.00. For barn og ungdommer var det aktivitet frem til 15.00, 

mens seniorlagene, trenere og lagledere i klubben avsluttet kvelden med fest på Liungbanen.  

Alt overskuddet fra dagen gikk til Stoppenfondet. Med åpen kiosk, loddsalg og et godt besøkt 

bruktmarked gikk vi med et solid overskudd. Likevel er Stoppendagen en dag med mange 

morsomme gratis aktiviteter for barn og ungdom. Ungdommen spiller Senkveld på Stoppen, en 

uhøytidelig fotballturnering, mens barna hadde leker med ball, løkkelørdag, ferdighetsmerke og 

Pokomon fotball. Det var også hoppeslott, fotballdart og mulighet til å teste ut hvor hardt man 

skyter ved hjelp av lasermåling.    

 

Dagens hyggeligste aktivitet var da klubben kunne dele ut hederstegn til frivillige som gjennom 

en årrekke har bidratt i klubben. Grunnet korona var dette første gang på tre år at vi fikk 

gjennomført Stoppendagen.  

Samfunnsengasjement 

Stoppen sportsklubb skal alltid ta et samfunnsansvar. Vi skal alltid tenke alle de barna og unge 

som ikke har det bra, legge til rette og bidra til å inkludere de som har lyst å være med. I år 

skapte vi Stoppenfondet som er et av mange verktøy vi har for å inkludere flere. Målet er å 

skape lavterskeltilbud som gir alle muligheter til å delta. Mange barn og unge vil ikke ha sjans til 

å delta på aktiviteter hvis det ikke hadde vært for at klubben hjelper til. Dette er trist å tenke på, 

men dessverre en realitet av myndighetenes styring over tid. Forskjellene øker raskt og andelen 

barn og unge som vokser opp i lavinntekstfamilier er økende. Stoppen SK klarer ikke å motvirke 

dette alene, men vi kan bidra med noen ting som gir flere muligheter til deltagelse.   

Fritidsklubben vår annenhver onsdag er et fint eksempel på hvordan vi som klubb kan 

tilrettelegge. Musikk, bordtennis, Playstation og en enkel kiosk bidrar til at over 50 barn og unge 

får et fritidstilbud hos oss. Opprettelsen av Players Lounge er også et eksempel på dette. For at 

dette skal bli bærekraftig over tid er vi som klubb avhengige av at stiftelser og foreninger støtter 

oss. Frivilligheten kan ikke bære dette alene. I år har vi fått innvilget penger som skal sikre disse 

prosjektene videre inn i neste år.   

Aktive lokalsamfunn er et begrep som kommuner som Drammen og Asker har jobbet målrettet 

med i flere år med svært gode resultater for lokalbefolkningen. Lier kommune har ikke ønsket å 

sette i gang dette, men klubben ønsker dette. I sommer skrev klubben intensjonavtale med 

Gullaug skole om å starte opp samarbeid mellom skole og idrettslaget. I høst har klubben hatt 

aktivitet på SFO, klubben har arrangert åpen hall – fun friday på skolen, og samarbeidet med 

skolen har blitt meget bra. I tillegg har klubben starter opp en alternativ læringsarena for elever 

på Gullaug som får et alternativt opplegg en gang i uka. Målet videre er å starte samarbeid med 

både Høvik skole og Hegg skole.   

Alle i lokalsamfunnet er viktige for oss, både unge og gamle, gutter og jenter. I dag tilbyr vi 

aktiviteter for barnehagebarn, seniortreff, fotballag for de over 30 og 40 år, Stoppen United og 

elever som har behov for å bli sett på en annen måte i perioder. Vi ønsker å bygge 

lokalsamfunn der alle føler seg inkludert, der foreninger og idrettslag legger til rette, der skolene 

bidrar med samarbeid, og kommunen bidrar med stimuleringsmidler som kan hjelpe de ulike 

organene. For oss er dette oppskriften på et godt samfunn. Veien blir ikke til av seg selv, men 

Stoppen SK har tegnet veien og er i god dialog med kommunen om hvordan vi sammen kan 

være sterke for å skape et inkluderende samfunn.   
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Stoppenfondet – en drøm ble virkelighet 

Forskjellene øker i samfunnet. Flere barn og unge opplever å vokse opp i fattigdom, noe som 

bidrar til at mange ikke får ta del i et lokalmiljø som andre barn og unge. Dette vet vi skaper 

store utfordringer for både mennesket subjektivt og samfunnet rundt. Stoppen SK ønsker å 

være en sterk samfunnsaktør og bidra til at flere barn og unge blir inkludert i både idrett og 

andre aktiviteter. Formålet med etableringen av Stoppenfondet skal være å sikre at flere blir 

inkludert. Økonomi skal aldri være et hinder for deltakelse i samfunnet.   

Åtte måneder etter oppstarten av Stoppenfondet er følgende nådd;   

-Fritidsklubben har blitt etablert og gjennomføres annenhver uke  

- Flere barn får være med på ekstratilbud i regi krets  

- Flere barn får være med på klubbens fotballfritidsordning  

- Flere barn får være med på Tine fotballskole  

- Flere barn får mulighet til å få utstyr  

 

Som klubb er vi avhengige av at storsamfunnet hjelper oss med å sikre at flere får delta. Vi 

klarer ikke dette alene. Inntektene til Stoppenfondet har kommet fra følgende;   

- Gaver fra enkeltpersoner  

- Stiftelser som ønsker å styrke ulike prosjekter som inkluderer flere   

- Gaver fra enkeltpersoner ved påmeldinger til arrangement  

- Overskuddet fra Stoppenbladet der lokale bedrifter kjøper annonseplass  

 

PÅ LAG MED DEN ELDRE DELEN AV 

BEFOLKNINGEN 
Prosjektet vårt er  inne i sitt andre år og vi kunne ikke vært mer 

fornøyde. Seniorene fortsetter å komme onsdager med sitt 

spredende humør. På klubbhuset fortsetter vi å servere våre 

fantastiske vafler med en god varm kaffekopp ved siden av. 

Imens seniorene koser seg og prater med hverandre, inkluderer 

vi ansatte i klubb oss også. Dette har gjort at deltagerne våre blir 

mer kjent med oss som klubb og våre verdier. Både deltagere 

og klubben gleder seg til hvert eneste treff, da dette blir et 

møtepunkt der alle har det godt, trygt og ikke minst et sted der 

man kan prate med hverandre om alt. De som trenger å bli kjørt 

hjem, kjøres hjem med minibussen vår også. På hvert av 

treffene vi har hatt nå, så ligger vi mellom 10-14 stykker. Dette 

er vi veldig fornøyd med, da dette er en økning fra hva vi hadde 

i fjor. Vi ønsker ikke å gi oss med dette antallet, og vi fortsetter 

nå med å jobbe videre med å få rekruttert inn flere deltagere. Kjenner du noen som kunne vært 

med på et slikt treff som dette, så ta kontakt med Håvars Sagmoen. 

Kontaktinfo:  

Mail: havard.sagmoen@stoppensk.no  

Telefon: 48042060 
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STOPPERNS HJØRNE 
 
 

Stoppern har lagt bak seg et utrolig år. Barnehagebesøk, cuper og selveste 

Stoppendagen ble årets høydepunkt for den røde løven. Stoppern er som 

kjent glad i mat. Løven elsker når barn kommer på stadion, spiser og koser 

seg. Da vet Stoppen at det er rester igjen. Hvis du ikke visste det bor 

Stoppern på loftet på klubbhuset. Her ligger han og sover store deler av 

dagen, men om natten våkner han til liv for å finne mat.  

 

Mange barn er glade i Stoppern. De lurer ofte på hvem som egentlig er i 

maskoten, men Stoppern er Stoppern. Det er ingen som lurer deg.  

 

Stoppern hilser til alle barna i og rundt klubben og lover å øve på triksing 

med fotball i vinter. Når våren kommer, blir det nye runder med besøk fra de 

yngste. 

 

Samarbeidspartnere 

Vi har også i 2022 noen trofaste sponsorer som har bidratt til at vi kan drive aktivitet og fotball 

for barn og unge i Lier. 

Stoppenbladet som gis ut rett før jul hvert år, hadde i år rekordstor oppslutning av annonsører 

som gjør at vi kan trykke dette bladet. Bladet i sin helhet ligger ute på nettsiden. 

 

Vi takker alle våre bidragsytere, spesielt våre 

hovedsponsorer: 
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Informasjon 

Vi bruker aktivt hjemmesiden www.stoppensk.no til å legge ut informasjon samt at dette deles 

på klubbens Facebook side. Alle lagene i Stoppen har egne Facebook sider for info innad i 

laget. Vi har også en Instagram profil som vi forsøker å legge ut mest mulig i. 

Den offisielle medlemsregistreringen og infokanalen til medlemmer vedr treninger, påmeldinger 

og arrangement er appen Laget mitt/Rubic. 

Spa/Bra  
Vi samarbeider med Spabra på lik linje som vi har gjort tidligere år på områdene drift av Lier 

stadion og treningstider, samt overgangen til ungdomsfotballen etter avtalen som ble gjort ved 

stiftelsen av Stoppen Sportsklubb i 2012. 

Høsten 2022 ble det satt i gang et arbeide med å få landet en ny samarbeidsavtale som 

fungerer for alle parter. Denne vil bli ferdigstilt våren 2023. 

 

Anlegg 
Lier stadion/Stoppen Idrettspark 

Reguleringsprosessen på Lier stadion nå Stoppen Idrettspark er forsinket pga kvikkleirefunn 

som må utredes bedre. Vi har vært i dialog med Reistad IL om å innlemme et nytt klubbhus med 

garderober inn i den nye hallflaten som skal bygges der. Dette vil bli den mest økonomiske 

løsningen. Alt forventes avklart ila våren 2023. 

Klubben har også sett på alternative områder hvor det kan etableres gressbaner andre steder i 

ytre Lier da vi vil få mindre kapasitet på Lier stadion/Stoppen Idrettspark. Dialogen med 

kommunen vil fortsette inn i 2023. 

Rehabiliteringen av 11er kunstgress er utsatt enda en gang pga manglende tilfredsstillende 

miljøvennlig innfyll. Banen er nå i en meget dårlig forfatning, men kommunen ønsker ikke å 

gjøre noe før i 2024. Noe vi som klubb er enige i på den ene siden da det ikke finnes noe 

tilfredsstillende innfyll, men på den andre siden står vi med en bane som er utslitt. 

Liungbanen 

Klubbhuset på Liungbanen har i året som er gått blitt lite brukt, kun noen få møter og kjøkkenet 

er blitt brukt til kiosk i kampsesongen. Det ble derfor besluttet ila våren at man skulle søke 

midler og etablere et etterspurt Esport miljø i lokalene oppe. Konsekvensen er at det ikke blir 

tilgang til utleie, men vi får et levende hus igjen. 

Banen er i sesongen brukt til kamper for barnelagene og treninger for både barne- og 

ungdomslagene. Klubben vil fortsette å se på om det er muligheter for å ruste opp banen igjen 

med vanningsanlegg og lys slik at sesongen kan utvides. 
 

Lier,15.03.2023 

Hans-Albert Huseby /s/ 

Andreas Arentz /s/ 

Marianne Israelsen /s/ 

Sarbjit Shergill /s/ 

Lene Langseth /s/ 

http://www.stoppensk.no/

